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Z prvej tohtoročnej online diskusie starostu.  

Okrem iného ste sa zaujímali o plaváreň, šetrenie v rámci zimnej údržby, aj o osud Domu kultúry 
Lúky. Najbližšie môžete otázku do online diskusie poslať v pondelok 3. februára medzi 13. a 14. h - na 
webstránke mestskej časti www.petrzalka.sk/online-diskusie.  

Juraj Stredanský: Keďže je rok zima veľmi mierna, iste mestská časť veľa ušetrí na údržbe ciest. 
Zaujímalo by ma, kam pôjdu tieto peniaze.  

Starosta: - Nenazval by som to šetrenie, skôr nemíňanie a napokon - zima sa ešte neskončila, ešte 
nás môže prekvapiť. Treba zároveň dodať, že za nákup posypového materiálu sme zaplatiť museli a 
tiež musíme platiť za pracovníkov v pohotovosti. Pre vašu informáciu nás zimná služba stojí priemerne 
120-tis eur, z toho posypový materiál je asi 20-tis., či ušetríme nejaké financie, je predčasné hovoriť, 
ale všetky peniaze zostanú v rozpočte na účely udržiavania čistoty a poriadku.  

Valika: Začula som nejaké fámy o tom, že by už DK Lúky nemal fungovať, ale nikde som nič 
nenašla ani v médiách, ani na vašej stránke, ani v správach zo zastupiteľstva - je to teda ten fáma, 
alebo sa naozaj niečo chystá?  

Starosta: Nezvyknem reagovať na šumy, ide totiž opätovne len o nezmysly, niekto múti vodu 
niečím, čo si vymyslel - napokon, sama hovoríte, že ste nikde nič nečítali - to práve preto, lebo nič 
také nechystáme.  

Vierka: Viem, že to nejde zo dňa na deň, ale chcem sa opýtať, čo je nové s plavárňou, s kamarátmi 
sa na ňu už veľmi tešíme, zatiaľ musíme chodiť plávať na Pasienky, budeme môcť už tento rok plávať 
u nás "doma" v Petržalke?  

Starosta: - Samozrejme, v prípravách pokračujeme, finišujeme s výberom dodávateľa, v prípade, 
že pôjde všetko dobre, v prvom štvrťroku by sme mohli začať stavať...  

 


